
Sprawozdanie wójta w okresie od 29 sierpnia do 26 września 2024 r. 

 

Na początku mojego sprawozdania, chciałbym serdecznie podziękować wszystkim Sołtysom i Radom 

Sołeckim, za zorganizowanie licznych dożynek w swoich sołectwach. Podtrzymywanie tej pięknej 

tradycji polskiej wsi, to element naszej kultury i dziedzictwa narodowego. Dziękuję za podtrzymywanie 

tych zwyczajów, które maja również element integracji społeczności lokalnej. 

2 września uczestniczyłem w inauguracji roku szkolnego. Jeszcze raz wszystkim uczniom i nauczycielom 

życzę wszelkiej pomyślności i osiągnięcia zamierzonych celów. Cieszy również fakt, że nasza gmina 

wzbogaciła się o kolejną, tak długo oczekiwaną przez Mieszkańców placówkę oświatową jaką jest Klub 

Dziecięcy DOMIŚ.  

5 września podpisałem umowę na  dofinansowanie projektu pn. „Cyberbezpieczna Gmina Przytoczna” 

w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. Głównym celem projektu jest zwiększenie 

poziomu bezpieczeństwa informacji poprzez wzmacnianie odporności oraz zdolności do skutecznego 

zapobiegania i reagowania na incydenty w systemach informacyjnych. Całkowita wartość projektu to 

473 508,00 zł, w tym wkład własny w wysokości 33 145,02 33 zł. 

6 września wspólnie samorządowcami z terenów objętych bezpośrednio przebudową linii kolejowej  

w obecności wiceministra infrastruktury Piotra Malepszaka, omówiliśmy etapy realizacji naszych 

zamierzeń inwestycyjnych związanych z remontem i uruchomieniem linii kolejowej w tym przez gminę 

Przytoczna, którą dojechać będziemy mogli do Poznania, Gorzowa a w dalszej kolejności Szczecina. 

9 września podpisałem umowę odnośnie programu Nowoczesna Remiza z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze w celu uzyskanie pożyczki w wysokości 

1.000.000,00 zł na okres 10 lat z 40 % umorzeniem. 

14 września mieliśmy okazję wspólnie świętować otwarcie remizy strażackiej w miejscowości 

Wierzbno. Jeszcze raz Gratuluję druhom nowej i nowoczesnej siedzimy, Dziękując jednocześnie za 

heroiczną walkę o powstanie tej jednostki, co z pewnością przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa 

Mieszkańców tej miejscowości. Dziękuję również Państwu Radnym za przekazanie środków na ten cel 

16 września brałem udział w Lubuskim Forum Bezpieczeństwa, które organizowane było przez ZGWL. 

Głównym poruszanym tematem były cyberzagrożenia w jst i jak skutecznie się przed nimi chronić. 

Tego samego dnia, podpisałem umowę ze  Stowarzyszeniem Przyjaciół Osób Niepełnosprawnych 

„Lśnienie” z Rokitna na realizację zdania publicznego  pn.: „W zdrowym ciele zdrowy duch”. Całkowita 

wartość zadania opiewa na kwotę 4 300,00 zł, z tego datacja z budżetu gminy wynosi 4 000,00 zł. 

17 września wspólnie z pracownikami UM omawialiśmy zagadnienia związane z wdrażaniem środków 

z KPO, jak również harmonogramem ogłaszanych naborów. 

W dniach 18 – 19 września, brałem udział w wyjazdowym posiedzeniu Komitetu Monitorującego 

program wdrażania funduszy europejskich na lata 2021-2027. Na spotkaniu tym, podjęliśmy kilka 

znaczących uchwał związanych z wdrażaniem środków z nowej perspektywy i harmonogramem 

ogłaszanych konkursów. 

21 września wspólnie z Burmistrzem Skwierzyny, wójtem gminy Bledzew i wolontariuszami, udaliśmy 

się na południe naszego kraju, w celu dostarczenia darów dla powodzian, które z potrzeby serca 

dostarczyli nam Mieszkańcy naszych gmin, którym jeszcze raz SERDECZNIE DZIĘKUJĘ.  



Ogrom tragedii jaki zastaliśmy na miejscu, trudno opisać ludzkimi słowami, ale takie gesty solidarności, 

jak przywiezione dary, ofiarowane od serca przez mieszkańców z innej części naszego kraju, daje tym 

ludziom poczucie wiary, ze nie są w tym wszystkim pozostawieni sami sobie i mogą liczyć na wsparcie. 

Osobiście odczułem, że jest im to teraz bardzo potrzebne, co wielokrotnie powtarzali w naszych 

rozmowach. 

Na miejscu nawiązaliśmy bezpośredni kontakt z burmistrzem Kamienia Ząbkowickiego i starostą 

ząbkowickim, co umożliwi nam chęć dalszej pomocy, jaką będziemy chcieli realizować. 

22 września odbył się XLI Masowy Bieg im. Tomasza Hopfera. Serdecznie Dziękuję wszystkim tym, którzy 

od lat pielęgnują i podtrzymują tą wyjątkową historię naszej gminy. W sposób szczególny dziękuję 

wszystkim uczestnikom biegu, Pracownikom GOK, pracownikom szkoły za pomoc i zaangażowanie, 

strażakom i wszystkim tym, dla których propagowanie sportu i tradycji jest zawsze rzeczą nadrzędną. 

24 wspólnie z Prezesem SIM, podsumowaliśmy bieżącą działalność spółki na terenie naszej gminy i 

nakreśliliśmy plan działania na kolejne lata. 

Inwestycje w trakcie realizacji: 

1. trwają prace budowlane  ,,Przebudowa drogi gminnej nr 004319F w m. Nowa Niedrzwica, gm. 

Przytoczna” współfinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

2. trwają prace budowlane „Rewitalizacja popegeerowskich miejscowości Przytoczna” – Część 1 -

,, Rewitalizacja skweru w centrum Przytocznej w formule zaprojektuj i  wybuduj  na lata 2024 -2025, 

współfinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład : Program Inwestycji Strategicznych. 

3. trwają prace budowlane „Rewitalizacja popegeerowskich miejscowości Przytoczna” – Część 2 

Rewitalizacja parku w centrum Przytocznej w formule zaprojektuj i wybuduj  na lata 2024 -2025, 

współfinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

4. trwają prace projektowe dla: „Przebudowy sieci wodociągowej w m. Wierzbno- ETAP II” w 

formule zaprojektuj i wybuduj  na lata 2024 -2025, współfinansowanie ze  środków Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

5. trwają prace projektowe dla inwestycji ,,Budowa drogi gminnej – ul. Górna w  m.  Przytoczna – 

Etap I w formule zaprojektuj i wybuduj  na lata 2024 -2025, współfinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. 

6. trwają prace projektowe dla inwestycji ,, Przebudowa drogi gminnej w m. Goraj” w  formule 

zaprojektuj i wybuduj  na lata 2024 -2025, współfinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

7. trwają prace projektowe dla inwestycji ,, Przebudowa drogi gminnej nr 004306F w  m. Rokitno” 

w formule zaprojektuj i wybuduj  na lata 2024 -2025,współfinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. 

8. trwają prace projektowe dla ,,Modernizacja świetlicy wiejskiej w m. Chełmsko”   

9. trwają prace projektowe dla ,,Rozbudowa i przebudowa świetlicy wiejskiej w  m.  

Twierdzielewo” 

10. trwają prace projektowe dla ,,Przebudowa ul. Gajowej i ul. Dworcowej w  m.  Przytoczna” 

11. trwają prace projektowe dla ,,Budowa świetlicy wiejskiej wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną w m. Goraj” 



12. trwają prace projektowe dla „Przebudowę drogi gminnej w m. Lubikowo ETAP –II” 

13. trwają prace projektowe dla ,,Rozbudowa budynku garażowego i budowa wiaty na  działce nr 

271/3 położonej przy ul. Rokitniańskiej 4 wraz z  zagospodarowaniem terenu przy budynku Urzędu 

Gminy Przytoczna.” 

14. trwają prace projektowe dla ,,Budowa wiaty rekreacyjnej przy świetlicy w Nowej Niedrzwicy na 

dz. nr 41/3”  

15. trwają prace projektowe dla ,,Budowa wiaty rekreacyjnej w Krasnym Dłusku na dz. nr 245/51” 

16. trwają prace projektowe dla ,,Budowy budynku rekreacyjnego w miejscowości Gaj na dz. nr 35” 

17. trwają prace projektowe dla ,,Malowanie elewacji budynku świetlicy wiejskiej i  remizy OSP w 

m. Rokitno, na dz. nr 113” 

10 września podpisałem umowa z firmą Good Builder Sp. z o. o., ul.  Parkowa 6 z Sierakowa jako 

Wykonawcą na roboty budowlane ,,Adaptacja budynku byłej piekarni zlokalizowanego w Przytocznej 

przy ul. Głównej, na potrzeby Centrum Aktywności Społecznej Gminy Przytoczna”. na kwotę 

6.960.570,00 zł brutto.  

Inwestycja z dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład: dla Programu Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 4.900.000,00zł. 

Termin wykonania zadania to 14 miesięcy. 

20 września podpisałem umowę z firmą Konstruktiva Sp. z o. o.,  ul. Aleja Bolesława Krzywoustego 4  

z Katowic jako Wykonawcą na roboty budowlane dla  inwestycji pn. ,,Modernizacja budynku Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Przytocznej” wraz z wyposażeniem. na kwotę 7.564.500,00zł brutto. 

Termin wykonania zadania do 28.11.2025r. 

Inwestycja z dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład: dla Programu Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 6.800.000,00zł 

25 września w ramach Rewizji KPO Programu Maluch+ zawnioskowałem o dodatkowe środki w 

wysokości 531 502,48 zł na budowę Klubu dziecięcego Domiś. Po otrzymaniu tych środków inwestycja 

zostanie w 100% sfinansowana ze środków zewnętrznych.  

Gminie Przytoczna udzielono pomocy finansowej w ramach programu inwestycyjnego pn.: ,,Lubuska 

Baza Sportowo-Rekreacyjna” w kwocie 100.000,00zł przy całkowitym koszcie inwestycji 200.000,00zł 

na ,,Budowa ścieżki rekreacyjnej nad jeziorem Przytoczno w Przytocznej – etap II”. W zapytaniu 

ofertowym wyłoniono wykonawcę firmę WOKAMID Sp. z o.o. do realizacji powyższego zadania na 

kwotę 86.505,16zł. Zakończenie prac do 30.11.2024r. 

27 sierpnia 2024r została podpisana umowa. 

27 sierpnia podpisałem na Przewóz uczniów do jedn. oświatowych Gminy Przytoczna wraz z 

zapewnieniem opieki nad uczniami w trakcie przewozu, w roku szkolnym 2024/2025. W postępowaniu 

przetargowym w wymaganym terminie do dnia 05.08.2024r wpłynęła jedna oferta od firmy PKS Sp. z 

o.o. w Gorzowie Wlkp. na kwotę ryczałtową 531.110,00zł. 

Ogłosiliśmy postępowania przetargowego na Dostawę ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z 

napędem 4x4 dla OSP Przytoczna. W wymaganym terminie do dnia 28.08.2024r wpłynęła jedna oferta 

od firmy SZCZĘŚNIAK Pojazdy Specjalne Sp. z o.o. ul. Bestwińska 105A z Bielska Białej na kwotę 



1.589.898,00 zł. Podpisanie umowy w najbliższych dniach. Termin dostarczenia samochodu ratowniczo 

– gaśniczego na dzień 13.12.2024r. 

Zadanie otrzymało : 

- Dofinansowanie Skarbu Państwa reprezentowanym przez Komendanta Głównego Straży Pożarnej w 

Warszawie – 530.000,00 zł, 

- Dofinansowanie z WFOŚiGW/NFOŚiGW  – 100.000,00 zł 

- Dofinansowanie z budżetu Gminy Przytoczna    – 959.898,00 zł 

 

18 października Lubuski Samarytanin 


